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1.1      A névelo (Articles)˝
Az angol nyelvben ugyanúgy, mint a magyar nyelvben van határozatlan 
és határozott névelő. 

A határozatlan névelő a magyarban az egy, míg az angolban az a és az 
an. A határozott névelő a magyarban az a és az az, míg az angolban ez 
a the lesz. 

FIGYELEM! Ezt érdemes úgy megjegyezni, hogy pont a logikustól 
eltérő, azaz a magyarban az a és az nem az a és az an lesz angolul.

1.1.1  Határozatlan névelo: ˝

A + mássalhangzóval kezdődő főnév (ejtése: ö / éj)
AN + magánhangzóval kezdődő főnév (ejtése: ön)

Példák:

a dog (egy kutya)

an apple (egy alma)

A/AN (egy)

1.1.2  Határozott névelo: ˝

THE + mássalhangzóval kezdődő főnév (ejtése: dö)
THE + magánhangzóval kezdődő főnév (ejtése: di)

Példák:

the dog (a kutya)

the apple (az alma)

Jegyezd meg a filmek végén található the end (a vége) feliratot, aminek 
ejtése ”di end”.

Nem logikus: a / an     a / az

THE (a,az)
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Figyeljük meg, hogy néha az ejtés teljes mértékben eltér az  írástól. Ez 
akkor jelentős igazán, ha a szó elején található írott magánhangzó  
helyett mássalhangzót, ill. a szó eleji írott mássalhangzó helyett magán-
hangzót ejtünk.

A névelő kiválasztásakor az ejtés számít, nem az írás.

Példák:

a university (egy egyetem)

(A szó elején található ”u” betűt ”ju”-nak ejtjük. Így az írás alapján an 
névelőt kellene használni, de mivel az ejtés számít, a névelő a lesz.)

a European city (egy európai város)

(A szó elején található ”eu” betűsort ”ju”-nak ejtjük. Így az írás alapján an 
névelőt kellene használni, de mivel az ejtés számít, a névelő a lesz.)

an hour (egy óra)

(A szó elején található ”h” betűt nem ejtjük. Írás alapján a névelőt kellene 
használni, de mivel az ejtés számít, a névelő an lesz.)
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